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https://www.100test.com/kao_ti2020/179/2021_2022__E7_89_88_E

6_9C_AC_E6_9C_AA_E6_c7_179478.htm 发贴：liwei2000我整

理的机经中找不到编号且考过的版本。Version

Unknown1Task1：住在一个语言学校安排的家庭里，条件不

好投诉。Task2：随着科技的发展，人们有可能活100岁、甚

至200岁。根据你的经验谈谈它的好处和坏处。 Version

Unknown2Task1： You have a friend will go on holiday to a town

which you know very well, please write a letter to him/her, include:1.

Recommend a place to live2. What things he/she can do in there, or

where he/she can go3. WeatherTask2：Nowadays teenagers caused

a lot of social problems due to lack of discipline. People think

parents should spend more time to stay with their children. Do you

agree or disagree? Give reasons and explain why. Version

Unknown3TASK1：学校没有运动设施，写信给附近的俱乐部

经理询问有关事项要求加入。TASK2：和外国人结婚的好和

不好。 Version Unknown4Task1：从商店买了CD PLAYER，坏

了，写信给生产厂家要赔偿。1.CD PLAYER有什么问题2.商店

店员态度3.如何办Task2：Should the media publish peoples

private lives or Should be 禁止？ Version Unknown5TASK1：你

订了一个假期原定和你弟弟一起去但是他突然有事不能去要

你写信给你的一个朋友介绍一下情况要求他和你去并介绍行

程安排以及他要带的东西。TASK2：现在很多商店和家庭按

照摄像监视系统但是有许多人反对阐明你的观点并结合例子

加以说明。 Version Unknown6TASK1：Your town is planning to



build a major new road. You dislike this plan. Writing a letter to the

local government:1. Explain the situation.2. Why you are unhappy3.

Give your suggestionTask2：Someone thinks the childhood is more

important than the first years after school for one’s future

characters and life. Do you agree or disagree? Give your explanation

and use your example. 100Test 下载频道开通，各类考试题目直

接下载。详细请访问 www.100test.com 


